

申請提供清糞服務表格

Application Form for Provision of Desludging Service

1.	申請人姓名 Name of Applicant	
2.	申請人聯絡電話號碼 Contact Telephone no. of Applicant	
3.	申請人聯絡地址 Correspondence Address of Applicant	
4.	申請人電郵地址 Email Address of Applicant	
5.	所需清糞服務處所的地址 Address of Premises for desludging service	
6.	所需清糞服務處所的聯絡人姓名及電話號碼 Contact Person & Telephone no. of Premises for desludging service	
7.	備註 Remarks	

收集個人資料聲明

Personal Information Collection Statement

- 1) 食物環境衛生署會利用經本表格所提供的個人資料，處理申請提供清糞服務之用。提供個人資料與否，純屬自願，但若申請人提供的資料不足，本署可能不能處理有關申請。

The personal data provided by means of this form will be used by the Food and Environmental Hygiene Department for purpose relating to application for provision of desludging service. The provision of personal data by means of this form is voluntary. However, if the application does not provide sufficient information, we may not be able to process the application.

- 2) 本表格內提供的個人資料，或會被轉交其他政府部門或機構，以達致上文第 1 段所載的目的。

The personal data provided by means of this form may be disclosed to other Government departments and agencies for the purposes mentioned in paragraph 1 above.

- 3) 根據《個人資料(私隱)條例》第 18 條、第 22 條及附表 1 內第 6 原則的規定，申請人有權要求查閱及更正所提供的個人資料。倘對填報個人資料一事有任何疑問，包括要求查閱和更改資料等，請向下列組別提出：

The applicant has a right to request access to and to request the correction with respect to personal data as provided for in accordance with Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule I of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Enquiries concerning the personal data, including requesting access to and correction of information, should be addressed to:

香港金鐘道 66 號
金鐘道政府合署 42 樓
食物環境衛生署
環境衛生部
潔淨及防治蟲鼠組

Food and Environmental Hygiene Department
Environmental Hygiene Branch
Cleansing & Pest Control Section
42/F, Queensway Government Offices
66 Queensway, Hong Kong